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Abstract (en)
[origin: ES261543U] In a buckle for a safety belt, a pivotable latch (13-17) is arranged, relative to the push-in tongue (4), in such a way that the
ejector force (11), or the belt force loading the tongue, urges the latch out of engagement. Provided to prevent this, in the closing position, is a
securing device which, in one position (FIG. 1), holds the latch firmly in the latching position and, in another position (FIG. 2), releases the latch
for opening. According to the invention, this securing device is designed as a pivoting lever (21), in order, on the one hand, to increase the degree
of safety and, on the other hand, to lessen the opening force, at a moderate production outlay. The pivoting lever is mounted in such a way that it
cannot leave the securing position even under shock stress from any direction whatever.

Abstract (de)
In einer Schnalle für einen Sicherheitsgurt ist ein schwenkbarer Riegel (13-17) in bezug auf die Einschubzunge (4) so angeordnet, daß die
Auswerferkraft (11) beziehungsweise die auf der Zunge lastende Gurtkraft den Riegel außer Eingriff drängt. Um dies in der Schließstellung zu
verhindern, ist eine Sicherungseinrichtung vorgesehen, die in einer Stellung den Riegel in der Verriegelungsstellung festhält und in einer anderen
Stellung den Riegel zum Öffnen freigibt. Erfindungsgemäß ist diese Sicherungseinrichtung als Schwenkhebel (21) ausgeführt, um einerseits die
Sicherheit zu erhöhen und andererseits die Öffnungskraft bei mäßigem Herstellungsaufwand zu verringern. Der Schwenkhebel ist so gelagert, daß
er die Sicherungsstellung auch bei Stoßbeanspruchung aus beliebiger Richtung nicht verlassen kann.
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